

Protokoll för Bruks- & Lydnadsgruppens möte 2025-09-24

Närvarande: Leif Borgenlöv, Birgitta Wallin, Bibbi Berglund

Plats och tid: Zoom kl 19:00-20:40

§84 Mötets öppnande

Leif öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§85 Dagordning

Enligt mall.

§86 Föregående mötesprotokoll

Läggs till handlingarna.

§87 Åtgärdslista

Se bilaga 1.

§88 Ekonomisk rapport

Gås igenom.

§89 Rapporter

Leif rapporterar att:

- Tävlingssamverkan Syd hade möte 1/9, fortsatt fokus Regelrevidering, nästa möte 6/10 (nästa års tävlingar).

§90 Skrivelser

Inkommande:

- Inget

Utgående:

- Synpunkter på webbutbildningar tävlingssekreterare och tävlingsledare Bruks, till SBK/kansliet för vidare hantering till UG Bruks.

§91 Utbildning

Domare

Alla distriktets bruksdomare är nu förstaklassdomare.

TL

Bruks – första fysiska träffen hölls 6/9 och nästa är den 11/10. Praktik sök 26/10. Praktik spår prel 8/11. En deltagare har fått förändrad livssituation avseende arbete och bostadsort, och vill hoppa av, gruppen beslutar att återbetala del av kursavgifter 2000 kr. Leif meddelar distriktskassören.

Lydnad – pågår fortsatt

Workshop/information kring att dirigera startklass och klass 1, ett 10-tal intresseanmälningar har inkommit. Birgitta tittar vidare på plan för genomförande.

TS

2 st som har blivit klara nu i början av hösten i bruks med genomförda praktiktjänstgöringar.

Workshop/info för arrangörer, provledare etc i de verksamheter som inte har utbildade TS (specialsök, SAR, IGP, Mental mfl). Ingen som har anmält intresse.

§92 Domar- och TL-konferens, sekreterarträffar

Inte aktuellt just nu.

§93 Årets tävlingar

Domare tillsatta på alla kvarvarande tävlingar. 2 tävlingar har ställts in nu i början av hösten, av giltiga skäl.

§94 Nästa års tävlingar

Tävlingssamverkan Syd möte 6/10 för samordning av framför allt skydd och rapport.

Lydnadstävlingar 2026, diskuteras fördelningen med tanke på att antalet domare ska räcka och det ska finnas underlag avseende deltagare. Leif kontakter berörd klubb angående att justera datum.

§95 Budget

Separat möte 7/10 kl. 19:00.

§96 Regelrevidering

Förmöte med UG om bruks (sök, spår, rapport) Birgitta representerar Skåne och för skyddet Claes Magnusson. Motsvarande möte lydnad, Carin Bengtsson representerar Skåne.

§97 Övriga frågor

Inga sådana

§98 Nästa möte

Budget 7/10 kl. 19

Distriktsmöte 19/11

Fysiskt möte 6/12

§99 Mötets avslutande

Leif tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Bibbi Berglund
Sekreterare

Leif Borgenlöv
Gruppsvarig